

REFERAT – Styremøte 6

TINGPERIODE 2024-2026

Dato: Tirsdag 10. desember

Tid: 20:00-22:00

Sted: Teams

Til stede fra styret: Trine S. Bekken, Inger Lyngfoss, Kjetil Vognild, Thomas Jacobsen, Susanne B. Sandberg

Til stede fra admin:

Forfall: Espen Hartvigsen, Trine Høiberget

Åpning:

Godkjenning av innkalling, sakliste, inhabilitet og møtereferat.

Vedtak

Saksnr.	Tema
V-sak 42/24-26	Søknad om bredde ut til klubb – Valdres Swingklubb
V-sak 43/24-26	Breddesamling 2025 – Representasjon
V-sak 44/24-26	Møteplan vår 2025
V-sak 48/24-26	Representasjon WRRRC GM

Orientering

Saksnr.	Tema
O-sak 45/24-26	Budsjett og regnskapsstatus - Desember
O-sak 46/24-26	Status NM
O-sak 47/24-26	Orientering fra HS

Saksnr.	Tema og innhold	Ansvarlig
Åpning	Godkjenning av innkalling, saksliste og møtereferat Innkalling, saksliste og møtereferat godkjent. V-sak 48/24-26 løftes inn som vedtakssak da den kom inn etter innkalling ble sendt ut. Ingen inhabilitet. Saker til eventuelt: - Spørreundersøkelse til klubber - Oppfølging breddeprosjekter - Representasjonstøy - Utfordringer med dømming i folkeswing	Susanne
V-sak 42/24-26	Søknad om bredde ut til klubb – Valdres Swingklubb Valdres Swingklubb har søkt seksjonen om bredde ut til klubb på nyåret. De ønsker kurs i flere stiler. Seksjonen er positive til søknaden, og Kjetil vil ta kontakt med klubben for å avklare detaljer rundt hvilke kurs og instruktører vi kan stille med. Vedtak: Søknaden innvilges.	Susanne
V-sak 43/24-26	Breddesamling 2025 - Representasjon Bakgrunnen for saken er å avklare hvilke behov vi har for tilstedeværelse fra styret under breddesamlingen i februar. Da vi forventer flere deltakere enn i fjor er det ønskelig at alle styrets medlemmer kan bidra såfremt de har mulighet. De som trenger reise oppfordres av den grunn om å sjekke flybilletter så snart det lar seg gjøre. Hotell-listen er oppdatert og Susanne tar kontakt med hotellet. Vedtak: Det dekkes reise/opphold til styremedlemmer som kan bidra under breddesamlingen. De som har behov for å reise med fly oppfordres til å sjekke billetter så tidlig som mulig.	Susanne
V-sak 44/24-26	Møteplan våren 2025 Følgende møteplan for er forslått for våren 2025: Tirsdag 14. januar 20:00-22:00, Teams Tirsdag 18. februar 20:00-22:00, Teams Tirsdag 18. mars 20:00-22:00, Teams Tirsdag 22. april 20:00-22:00, Teams Tirsdag 20. mai 20:00-22:00, Teams Tirsdag 10. juni 20:00-22:00, Teams Vedtak: Foreslått møteplan vedtas med mulighet for å endre februarmøtet til fysisk møte på breddesamlingen (ref. V-sak 43/24-26) dersom timeplanen tillater det.	Susanne
V-sak 48/24-26	Representasjon WRRC GM WRRC General Meeting er satt til 7.-9. mars i Velika Gorica, Kroatia. Seksjonen må velge sin representant til møtet. Susanne er på reise og har ikke mulighet til å delta. Det foreslås at Trine B. blir seksjonens representant, da hun har mulighet og er godt kjent med GM.	Trine



	Vedtak: Trine B. representerer seksjonen ved WRRG GM 2025 7.-9. mars i Velika Gorica, Kroatia.	
O-sak 45/24-26	Budsjett og regnskapsstatus – Desember Styret gjennomgikk status for budsjett og regnskap per 04.12.2024. Status tas til orientering.	Susanne
O-sak 46/24-26	Status NM NM 2025 har fått byttet helg, og ny dato for arrangementet er 8. november 2025 (ref O-sak 39/24-26). Hoveddommer er ikke på plass ennå, Trine B. kan bistå med informasjon til arrangør i felles chat. Statusen tas til orientering.	Susanne
O-sak 47/24-26	Orientering fra HS Susanne orienterte fra forrige HS-møte. Statusen tas til orientering.	Susanne
Eventuelt	• Spørreundersøkelse ut til klubbene. Det er ønskelig å sende denne ut så raskt som mulig – gjerne før jul. Man kan så sende ut en påminnelse i januar. • Oppfølging breddeprosjekter 2025. Arbeidsgruppen bestående av Espen, Kjetil og Thomas fortsetter med arbeidet rundt breddeprosjekter i 2025. • Representasjonstøy. Det er ønskelig med T-skjorte og jakke til styret for synlighet og representasjon, for eksempel ved arrangementer som breddeksamlingen. Susanne sjekker med administrasjonen angående pris og kommer tilbake til styret. • Utfordringer med dømming i folkeswing. Konkurransesvarlige ser at man har utfordringer med sprikende dømming i folkeswing, spesielt på NM der det er overvekt av internasjonale dommere. Man har heller ingen mulighet til å gi kort slik som man har i det internasjonale systemet (det vil si manglende observer-rolle ref. WRRG). Styret ønsker at man henter inn en vurdering av eventuelle tiltak fra dommerkomiteen, og eventuelt undersøker mulighet for søknad om dispensasjon hos Akademiet. Trine B. tar dette videre.	